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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 16-11- 2021. 
 
Afgemeld: John Koonen, Nel Tromp, Tonny Visser (sluit later aan), Leendert v/d Pol 
Aanwezig:  Piet Maanders (dagvoorzitter) 
  Wil van Hal 
                  Jan Willem Broeders (verslag) 

        Egbert Peeters 
                   Cora van Beek 
                     
 
Piet opent de vergadering. 
 

1. Mededelingen dagelijks bestuur.  
 

 Arjen van Drunen, de nieuwe wethouder van de PvdA (o.a. Wijken en 
Dorpen) heeft kennis gemaakt met Piet en de andere leden van de 
kerngroep. 

 Anne-Jelle (hoofd Wijkzaken Gemeente Breda) krijgt een nieuwe functie bij 
de Gemeente Breda, er is ook nog géén nieuwe wijkmanager voor ons 
gebied 

 Er zal mogelijk een nieuwe portefeuille verdeling komen door het vertrek 
van Wethouders Myriam Haagh en Paul de Beer. 

 Energie Transitie. Er is een meeting geweest hoe Breda deze transitie 
uitgerold ziet worden in de Gemeente Breda. Voorlopig sluit de Wijkraad 
zich nog niet aan bij deze gesprekken. 

 De overlast problemen houden op het Stadserf aan. De stadsmarinier 
gaat hiermee aan de slag. 

 Bespreeknotitie SP Breda. Er is al een reactie geweest via de Kerngroep. 
Wie gaat inspreken en hoe. We gaan aansluiten bij de Wijkraad Breda 
Noord. Zij nemen na overleg de honneurs waar. 

 
2. Kennismaking met Wil van Hal 

 
Wil heeft een financiële achtergrond en werkt momenteel bij Wonen Breburg. Hij gaat 
in februari 2022 met pensioen. 
Hij geeft aan een bijdrage te willen leveren in de Wijkraad 
Hierna stelt de wijkraad zich voor, voor zover dat nog nodig is 
 
 3 Nieuwe data voor 2022. 
 
Het vergaderritme blijft in 2022 hetzelfde als in 2021. We vergaderen de derde 
dinsdag van de maand om 16.00 uur in de bovenzaal van de Beyerd. 
18 januari, 15 februari, 15 maart, 19 april, 17 mei, 21 juni, 19 juli, 16 augustus, 20 
september, 18 oktober, 15 november, 20 december. 
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 4 De nieuwe Mark, voortgang, bijeenkomst in Stadskantoor. 
 
Tijdens de bijeenkomst op het Stadskantoor werden er nieuwe tekeningen 

gepresenteerd. Waaruit bleek dat men aandacht heeft besteed aan 

veiligheidsaspecten, zoals het aanbrengen van geveltuintjes om het verkeer van de 
gevels weg te houden. 
Thema’s die aan de orde kwamen zijn de verkeersafhandeling, start werkzaamheden 
maart 2022. Verder kwam ter sprake dat de werkzaamheden starten bij “Blue Dog” 
i.t.t. wat we eerst verwachten bij de “Trapkes”. Er is tevens een bijeenkomst 
georganiseerd om de mogelijke gezondheidseffecten op de hele omgeving te 
bespreken. Naast onze wijkraad, waren er nog 3 bewoners bij. Naast allemaal 
beroepsmatig betrokkenen, met deze keer ook de GGD. Blast gaat herkansing 
organiseren met meer bewoners. 
 
 
 5. Onze bijeenkomst met wijkcontactpersonen, inhoud en agenda. 
 
Helaas moeten we de bijeenkomst uitstellen door de verscherpte coronaregels. 
Egbert wil de opzet enigszins aanpassen. Insteek: presentatie aan de hand van de 
prioriteiten zoals wij die hebben aangegeven in onze brief aan het College van B&W, 
toen het plan “de Parel” was gepresenteerd. 
Daarna koppeling van thema’s en wijkcontactpersonen. Zodra corona het weer 
toelaat gaan we opnieuw uitnodigen. 
 
 6. Nieuwe projecten, Nieuwsbrief, Verkeerslawaai, Verkiezingen 2022. 
 
Nieuwsbrief; bericht naar wijkcontactpersonen. Vast item, wie wil dit gaan doen? 
Verkeerslawaai; wat is de Gemeente van plan (wethouder?) Is er een plan? En wat 
staat hierover in de begroting van de Gemeente Breda. Geluidsflitspalen, zoals ze in 
Rotterdam neer gaan zetten? Er zijn contacten met beleidsadviseurs daar. Egbert 
maakt snel inventarisatierondje over stand van zaken. 
John zou dit oppakken, maar nu Egbert en Jan Willem?  
Verkiezingen 2022;  Jan Willem gaat achter de verkiezingsprogramma aan en gaat 
de partijen benaderen over het thema: centrum bewoners. 
 
Wil gaat de wijkcontactpersonen van Breburg benaderen wat daar de  
aandachtspunten zijn. 
 
Gaarne aandacht voor het terrasbeleid van de Gemeente met name het 
veiligheidsaspect op en om de Havermarkt. Met name het als terras in gebruik 
nemen van het hele trottoir bij café Dependence. Breda wil als stad er voor zorgen 
dat zoveel mogelijk straten, pleinen en gebouwen ook voor mindervaliden bereikbaar 
zijn op een veilige manier. Naar aanleiding van deze signalen zullen we het 
terrasbeleid de komende tijd nauwgezet in de gaten houden 
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7. Hoe gaan we om met ingewikkelde beleidsnota’s. 
 
We discussiëren hier het effect van de forse tijdsinvestering in het lezen en 
becommentariëren van  forse, gecompliceerde beleidsnota’s. 
What is in it for us als Wijkraad? Vaak verrichten we een hoop werk en komt er maar 
weinig in de nota’s van onze opmerkingen terecht. Reden om goed te kijken waar 
onze kansen liggen om toch iets mee te kunnen geven. 
 
Conclusie van de discussie is dat we ons meer moeten focussen op praktische zaken 
die van direct belang zijn voor bewoners en die we als wijkraad en contactpersonen 
willen aanpakken. 
 
 
 8.  Voortgang nieuw DB, vertegenwoordiging Kerngroep. 
 
We hopen dat uit de meeting met de wijkcontactpersonen nieuwe kandidaten zich 
aanmelden voor het bestuur. Helaas loopt deze actie vertraging op door het uitstel 
van de vergadering met wijkcontactpersonen. 
 
 9. Wvttk 
 
Tonny is inmiddels gearriveerd en geeft aan per direct als penningmeester te gaan 
stoppen. 
 
 
 
 
 
De dagvoorzitter sluit de vergadering! 
 
Jan Willem , Notulist 
 
 
Vergaderschema 2021: 
20 juli, 17 augustus, 21 september, 17 oktober, 16 november en 21 december. 
 


